



FRANCOSPEED 2021

Spa-Francorchamps 24th & 25th September
EMN 10/928 – 191/63



Superbike Supersport
For each class – par classe : € 430

Please fill it out in blockletters * S.v.p. à remplir en capitales

NAME AND CHRISTAN NAME NOM ET PRENOM					
FULL ADDRESS ADRESSE COMPLETE					
TEL. NR		FAX NR		E-MAIL	
DATE OF BIRTH DATE DE NAISSANCE		NATIONALITY NATIONALITE		NAT. FEDERATION FEDERATION NAT.	
LICENCE NO		MARK MARQUE		CLASS CLASSE	
PREFERRED RACE NUMBER NUMERO DE COURSE DEMANDE					

Rent a box (size 4m x 7m) / Location d'un box: 600 € for 2 days/pour les 2 jours

The participant as per article 60.5 in an official event exonerates the FIM, the FMNR, the organizers and the officials, their employees and officers and agents, from any and all liability for any loss, damage or injury which he may incur in the course of an official event or the training therefore, subject always to article 110.3 of the FIM Sporting Code. Furthermore, the participant undertakes to indemnify and hold harmless the FIM, the FMNR, the organizers and officials, the employees, officers and agents, from and against any and all liability to third parties for any loss, damage or injury for which he is jointly and severally liable.

Le participant au sens de l'article 60.5 à une manifestation officielle exonère la FIM, la FMNR, les organisateurs et les officiels ainsi que leurs représentants, auxiliaires et employés, de toute responsabilité pour des lésions corporelles ou dommages matériels, directs ou indirects, qui pourraient lui être causés dans le cadre d'une manifestation officielle ou d'un entraînement en vue de cette manifestation. L'art. 110.3 du Code Sportif de la FIM est réservé. En outre le participant s'engage à relever et à garantir la FIM, la FMNR, les organisateurs et les officiels ainsi que leurs représentants, auxiliaires et employés, de toute responsabilité pour toute perte, dégât ou blessure à l'égard de tiers dont il est solidairement et conjointement responsable.

By subscribing the rider declares to know the stipulations, and to have a personal accident insurance.

Le coureur déclare avoir pris connaissance des règlements, et d'avoir une assurance contre les accidents personnels.

Door in te schrijven verklaart de rijder de reglementen te kennen, en verzekerd te zijn tegen ziektekosten.

STAMP OF THE NATIONAL FEDERATION
CACHET DE LA FEDERATION NATIONALE

DATE:

RIDER'S SIGNATURE / SIGNATURE DU COUREUR

Entry-forms must be sent to / Le bulletin d'engagement doit être envoyé à :

STADE 27 SA – Avenue du Stade 27 B-4910 THEUX Belgique – info@francospeed.com

Payment: By bank transfer (all costs are charged to the orderer)

STADE 27 SA Avenue du Stade 27 B-4910 THEUX Belgique
BANK ING - IBAN : BE22 3631 8191 4547– BIC: BBRUBEBB)
Obligatory information: FRANCOSPEED + NAME of rider

ATTENTION: CLOSING DATE 17 September 2021